

Title (en)
CONTAINER FOR STORING FOOD.

Title (de)
FLÜSSIGKEITSBEHÄLTER.

Title (fr)
CONTENEUR POUR STOCKER DES PRODUITS ALIMENTAIRES.

Publication
EP 0268605 A1 19880601 (EN)

Application
EP 87902673 A 19870513

Priority
GB 8611688 A 19860513

Abstract (en)
[origin: WO8706922A1] A container (10) for alternate or simultaneous storing of different liquids without contamination comprises an outer relatively rigid housing member (12) and an inner relatively flexible housing member (14). A first inlet/outlet (16) is provided for the inner housing member and a second inlet/outlet (18) is provided for the outer housing member, both of which are situated in the outer housing member. The opening of the first inlet/outlet is larger than the opening of means for either filling the container or removing liquid from the inner housing member. Two liquids may be simultaneously stored in the container, the first liquid within the outer housing member and outside the inner housing member and the second liquid within the inner housing member.

Abstract (fr)
Un conteneur (10) permettant de stocker en alternance ou simultanément des liquides différents sans contamination, comprend un logement (12) extérieur relativement rigide et un logement (14) intérieur relativement souple. Un premier orifice d'admission/sortie (16) est prévu pour le logement intérieur et un second orifice d'admission/sortie (18) est prévu pour le logement extérieur, les deux étant situés dans le logement extérieur. L'ouverture du premier orifice d'admission/sortie est plus grande que l'ouverture du moyen permettant soit de remplir le conteneur soit d'extraire le liquide du logement intérieur. Deux liquides peuvent être simultanément stockés dans le conteneur, le premier liquide à l'intérieur du logement extérieur et à l'extérieur du logement intérieur, et le second liquide à l'intérieur du logement intérieur.

IPC 1-7
B67D 1/04; B65D 88/62

IPC 8 full level
B65D 88/22 (2006.01); **B65D 77/06** (2006.01); **B65D 88/62** (2006.01); **B67D 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 77/06 (2013.01); **B65D 88/62** (2013.01); **B67D 1/0462** (2013.01); **B65D 2205/00** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8706922A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8706922 A1 19871119; AU 7394287 A 19871201; EP 0268605 A1 19880601; GB 8611688 D0 19860618; JP H01500183 A 19890126

DOCDB simple family (application)
GB 8700330 W 19870513; AU 7394287 A 19870513; EP 87902673 A 19870513; GB 8611688 A 19860513; JP 50290987 A 19870513